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Bjelovar, 29.1.2021

ZAPISNIK
s 40, sjednice Skobkog odbora

Mjesto odriavanja: preko Zoom.us aplikacije, na poveznici:
h"[p"-s.11"us0-?weh.,4o-e*m.us1JL8"4-o-?813-o-79*8?-pw-d=inM,yurvxr-td.sstv.pv.m-v.znr^,llg-Etvur-o-g

Meeting tD: 840 2813 0798

Passcode: 0169pp

Podetak sjednice: 1 9.00
Prisutni: Marko-Dragiieviq Smiljka Bujii, sabina oltra Botincan, Edita Hehet, sanjin MilosevicOdsutni: Alica Bacekovic.pavelii, Mirjana Loncar
Ostali prisutni: Vladimir Stefanec, prot .u,0. ravnatelja
Zapisnicar: lvan Rajnovic

Predsjednik skolskog odbora Marko Dragidevii pozdravlja sve prisutne ipredlaze:

DNEVNI RED

Usvajanje zapisnika s 39, siednice
GodiSnji obraiun 2a2020 godinu
Razno

Pitanja i prijedroga nije biro te je dnevni red jednograsno usvoien

Predsjednik Skolskog odbora otuau prurff.l, on.unog Usvajanje zapisnika s 39. sjednice.Pitanja i prijedloga nije biro te je zapisnik s 39. sjednice i.lnog6no usvojen,

Ad 2.

" Predsjednik otvara drugu todku dnevnog reda Godi5njiobraiun za2020.godinu. SvidlanoviSkolskog odbora dobilisu oo voditetlice racunovodstva Nade Antonic na email tablicu prihoda i rashodaod l' - Xll' mjeseca 2020. godine, obrazloZenje iste te prileotoge ootrt . o usvajanju godisnjeg
obraduna za 2020, godinu.

litanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno usvojen Godisnji obradun Ekonomske ibirotehnicke Skole Bjelov ar za 2020. godinu.
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Ad3

Predsjednik otvara trecu toiku dnevnog reda Razno te iznosi dlanovima kako sri na 3g. sjednici28' prosirrca 2020' donijeli dozvolu o dopuni Sr-olst<og r<unrurunra s projektima virtualne Vjezbenicke

!|j||,l'*oT 
analizom koje je predala nastavnica niilana lkoski, Naknadno ie uoeeno rta to nije po

Naime' u clanku 49' s"tatuta EBB_stoji da Skolski odbor donosi Skolski kurikulum na prijeldlog
Nastavnidkog vijeia (Sto stoji i u Zakbnu o odgoju ioorazovanlu u dlanku 118, st, z, irr6;ise odnosi naskolskioclbor, a i u clanku 28, st. 7, - Sto se oinosi;;Sl;ili;urikutum), a ove dopune nisu prosteNastavnidko viiece te je predlo2io da ih se zbog procedure ponisli da ne bude pravnih problema,

li:filljinisu 
sporni i, kada produ Nastavnidko vijeee, ponouno e. doci na Srorir,ioJooi $ro 6e biti po

Pitanja iprijedloga nije bilo te je jednoglasno donijeta odluka da se isti poni$te
Zet riie(' se javio v d ravnatetla vladlmrr Siefanec. rrtil. ,pornao ilanove Skolsrog obora olzvjescu o stanju u knjiznici na dan s'l tzzozo godine, uuru'io uz knjiznu gradu imultimedijalnu graduEkonomske i birotehnicke $kole Bjelovar, koje jJnapisrro Fou]ui.nstvo za godisnji otpis knjizniinogfonda' Na temelju istog- donijeta ie i odluka o sianju'knjiZniine i multimedijalne grade u knjizniciEkonomske i birotehnicke Skole'Bielovar"

fifgnla 
i prijedloga nije bilo te je jednoglasno usvojeno lzvjesce o stanju u knjiznici na dan 31.12,2020. iOdluke o is;tom,

Ravnateljje upoznao clanove skolskog odbora o tleku izradeljetopisa $kole, izradi nove webstranice Skole o ugradnji wifi mreZe u 5koli.

Pitianje iprijedloga nrje bilo te je predsjednik zahvalio dlanovima na sudjelovanju na sjednici,

Sjednica je zavr5ila u 1g,15 sati

lskog odbora:
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ic, prof.


